
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 2. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1479
Det har flere gange været nævnt, at beboere på nogle plejehjem under ”corona-nedluk-
ningen” ikke har kunnet forlade deres bolig på et plejehjem uden efterfølgende at kunne
forvente op til 14 dages karantæne/isolation. På den baggrund bedes ministeren oplyse,
hvor mange og hvilke plejehjem sundhedsmyndighederne har rettet henvendelse til og
påtalt, at det ikke er lovlig praksis.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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